
 

Skovlunde d. 08.06.2022 

 

 

Indkaldelse til bestyrelsesmøde 

I beboerlokalet ved 90  

I afdelingsbestyrelsen 107 

onsdag den 08. juni kl. 18:00 -21:00 

  

Dagsorden: 

1. Velkommen 

2. Valg af ordstyrer/ Valg af referent 

3. Godkendelse af referat  

4. Formandens meddelelser / Nyt fra AAB 

5. Meddelelser fra QPARK / Helhedsplan - Bygherremøde 

6. Meddelelser fra beboerlokalet / Gårdmiljø 

7. Hjemmesiden m.m. 

8. Bestyrselsrunden 

9. Næste møde 

10. Eventuelt 

 

Dagsorden: 

               Tilstede:  Lene, Kim, Glenn, Torben, Zivka og Poul. 

 

1. Velkommen 

Formand Lene Bangsbostrand Enna byder velkommen. 

 

2. Valg af ordstyrer/ Valg af referent 

Kim er ordstyrer / Lene er referent 

3. Godkendelse af referat 
Godkendt           

                              

4. Formandens meddelelser / Nyt fra AAB                            



Formand Lene har haft en god dialog møde med inspektøren Jan Obel, om 
bestyrelsens samarbejde og forventninger mellem driften og bestyrelsen. 
 
Gårdmændene møder ind på arbejdet mandag til torsdag kl. 6.30 – 14.20 og fredag kl. 
6.30 – 12.00 
 
Der er mange klager på trappevask, inspektøren har opsagt rengøringsfirmaet, da det 
ikke er blevet bedre der er 12 måneders opsigelse. 
 
Der arbejdes på sammendrift i AAB. Nærmer info. 
 
Bestyrelsens printer har det ikke så godt. Den forhenværende BS købte den brugt. Der 
kommer service på den og Lene har møde med Canon, for at hører hvad der er af 
muligheder, så vi er på forkant, da den er svær at undværer.  
 
Bestyrelsen har lavet visit kort med telefonnr. og mail m.m. til kontoret og 
bestyrelsen. De er i trykken, bliver delt ud til beboerne og alle nytilflyttet får udleveret 
sammen med indflytningsmappen. 
 
Lene og Torben er godt i gang med en velkomst folder, til ny indflytter i afd.107. 
 
Der er en del beboerklager i afdelingen som Team Jura er på. 
 
Der er rigtig mange beboere som har skostativer, løbehjul skrallebøtter stående uden 
for dørene. Da det er beboernes flugt vej ud af lejlighederne hvis der skulle blive 
brand. Vil kontoret/bestyrelsen i samarbejde gøre en indsat for at husorden bliver 
overhold. 
 
Sikkerheden i afdelingens kælder er også ved at blive tjekket. Cykler, barnevogne 
m.m. skal parkers i de stativer eller rum som er indrettet til formålet. Da 
kældergangene skal været ryddet. 

 
Ekstraordinært afdelingsmøde den 6.6.2022. 
 
Tandlægen overtager lejligheden nr. 2 stuen th. Det blev vedtaget på et 
afdelingsmøde i 2017.  
 
Glenn Enna er blevet valgt ind i organisationsbestyrelsen. 

                                 
 

5. Meddelelser fra QPARK / Helhedsplan – Bygherremøde  
Der arbejdes på flere p-pladser. 

Der er intet nyt fra helhedsplanen. 

 

            

6. Meddelelser fra beboerlokalet / Gårdmiljø 
Beboerlokalet er stille og i gang. 

                            



7. Hjemmesiden m.m. 
Den er opdateret. 

 

8. Bestyrselsrunden 
Ikke noget. 

                                

9. Næste møder 
Slutning af august, der kommer nærmer dato. 

                                

10. Eventuel 
Ikke noget. 

 

 

Tak for et godt møde. 

Venlig hilsen 

                                                                  Formand Lene Enna     

 

   

 

 


